

# visual VOICE

prophetic arts  
conference 2017

## ANDREA DI MEGLIO

Andrea di Meglio ist 27 Jahre alt, gelernter Informatiker, Absolvent der Bethel School of Supernatural Ministry der Bethel Church Redding CA, arbeitet seit über vier Jahren in der Vineyard Bern als Leiter von «Power Ministry» und ist Produzent des bereits hochgelobten Films «Christ in You - The Movie». Andrea hat ein Herz zu sehen, wie Menschen ausgerüstet werden, um den Himmel auf der Erde sichtbar zu machen. Weiter ist es ihm ein grosses Anliegen, dass Christen und Nichtchristen eine Begegnung mit einem liebenden und kraftvollen Gott haben können.

[www.christinyoumovie.com](http://www.christinyoumovie.com)



Andrea Di Meglio is 27 years old, a freelance computer scientist, and a graduate of the Bethel School of Supernatural Ministry of Bethel Church Redding CA. He has been working as the leader of the «Power Ministry» for 4 years at Vineyard Bern and is the producer of the highly acclaimed film «Christ In You - The Movie». Andrea has a heart to see how people can be equipped to make Heaven visible on earth. He also has a great desire for Christians and non-Christians alike to have an encounter with our loving and powerful God.